
Protokół Nr XIV
sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 11 stycznia 2016.

Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury w Dąbrówce 
trwało od godz. 13.05 do godz. 14.05
W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 
obecności.
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk.
Na sesji obecni byli
1.Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy Dąbrówka,
2. Pan Zenon Zadrożny -  Z-ca Wójta
3. Pan Robert Rataj -  Sekretarz Gminy
4. Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy
5. Obsługa prawna Urzędu Gminy,
6. Sołtysi -  zgodnie z załączoną lista obecności

Prowadzący obrady odczytał porządek obrad, który został przesłany radnym o 
następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad, 
a) Przyjęcie porządku obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.
6. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Dąbrówka na lata 2015 -2023
7. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy.
8. Sprawy różne i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Nawiązując do przedstawionego porządku obrad Pani Skarbnik zgłosiła wniosek o 
wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 6 podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok.
Motywując wniosek tym, że do Urzędu Gminy wpłynął wniosek od organizacji pożytku 
publicznego Stowarzyszenie w Krainie Dolnego Bugu z Kuligowa o udzielenie dotacji na 
realizację zadania z zakresu pomocy społecznej. W uchwale budżetowej na rok 2016 są 
zabezpieczone środki na cel w kwocie 66 000,00 zł ale są one przypisane do działu 926 
Kultura Fizyczna dlatego podjęcie zmiany pozwoli na podpisanie umowy na udzielenie 
dotacji. Pan Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta poinformował, że chodzi o dystrybucję 
żywności która do końca kwietnia br. prowadzona będzie przez Stowarzyszenie w 
Kuligowie a od maja już w Dąbrówce i dotacja na ten cel nie będzie więcej udzielenia 
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie ww. wniosek.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie /14 głosami „za”, przy 
obecności 14 Radnych/

W dalszej kolejności prowadzący obrady odczytał i poddał pod głosowanie porządek 
obrad w następującym kształcie:



W dalszej kolejności prowadzący obrady odczytał i poddał pod głosowanie porządek 
obrad w następującym kształcie:

1. Powitanie i otwarcie obrad, 
a) Przyjęcie porządku obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.

6. Podjęcie uchw ał:

a) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Dąbrówka na lata 2015 -2023
b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok.

7. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy.
8. Sprawy różne i wolne wnioski.
9.Zamknięcie obrad.

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie / 14głosami „za” 
przy obecności 14 Radnych/

Przebieg obrad 

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady XIV sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzył Przewodniczący Rady Gminy 
Dąbrówka, powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że w obradach zgodnie z listą 
obecności uczestniczy 14 na 15 Radnych.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.
Na sekretarza obrad jednogłośnie został wybrany Pan Sławomir Rosa /14 głosów „za” 
przy obecności 14 Radnych/

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
Przewodniczący obrad poinformował, że do protokółu z XIII sesji Rady Gminy w pkt. 5 
wkradł się błąd p isarsk i:
- Pismo sołectwa Zaścienie dotyczące przyznania środków finansowych w wysokości
3000.00 zł na doposażenie siłowni -  komisja jednogłośnie za wnioskowała o przyznanie
1500.00 zł na ten cel (a zapisane zostało 15000,00 zł),

Protokół Nr XIII/2015 
z dnia 29 grudnia 2015 roku
Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 
jednogłośnie -  14 głosami „za” przy obecności 14 Radnych.

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.



Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.
W okresie od 29 grudnia 2015r. do dnia 11 stycznia 2016r. komisje nie obradowały.

Ad. 6 Podjęcie uchwał

a) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Dąbrówka na lata 2015 -2023.
Strategia Rozwoju Gminy została omówiona przez Panią Edytę Dziekońską 
Strategia jest dokumentem który spisuje plan działania Gminy na najbliższe lata 2015 -  
2023 plus 3 lata na rozliczenia. Została opracowana metodą ankietyzacyjną 
przeprowadzoną wśród mieszkańców.
Jest to dokument techniczny do wniosków aplikujących o środki unijne.
Pan Rosa Sławomir zapytał czy można będzie wprowadzać zmiany do przyjętej Strategii. 
Pani Dziewońska odpowiedziała, że przyjętą do realizacji tabelę zadań można 
aktualizować jeżeli jest taka potrzeba.
Pan Mirosław Kuligowski zapytał czy przeprowadzone były konsultacje społeczne w 
temacie zadań przyjętych do Strategii Rozwoju Gminy.
Pani Edyta Dziekońską wyjaśniła, że konsultacje były przeprowadzone przez ankiety i 
spotkania społeczne.
Pan Ireneusz Zieliński -  Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju nawiązując do zadań 
realizacyjnych str. 38 zawartych w programie Rozwoju Infrastruktury Drogowej , 
Transportu oraz Komunikacji powiedział, że wprowadzona została techniczna poprawka 
do zadania związanego z drogą w miejscowości Trojany z uwagi na to, że tekst w 
Strategii musi być taki sam jak w tytule wniosku który zostanie złożony o pozyskanie 
środków prawidłowe brzmienie zadania to Przebudowa drogi gminnej nr 430101W w 
miejscowości Trojany i Wszebory.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XIV/111/2016
z dnia 11 stycznia 2016 roku
j e d n o g ł o ś n i e -  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Agnieszkę Adam
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XIV/112/2015
z dnia 11 stycznia 2016 roku
j e d n o g ł o ś n i e -  /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

7 . Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy.
Sołtys wsi Kuligów Wiktor Oleśkiewicz, Radny Gminy Dąbrówka Mirosław Kuligowski 
pismo dotyczące budowy kanalizacji wsi Kuligów.
(Pismo skierowane również do Wójta Gminy Dąbrówka.)
Odnosząc się do treści ww. pisma Pan Wójt powiedział, że nie ma żadnej koncepcji 
kanalizacji gminy ponieważ nie została uchwalona została przez Radę Gminy. O tym czy 
na terenie Kuligowa mogą być wybudowane oczyszczalnie przydomowe wykażą 
badanie geologiczne.



Na zakończenie swojej wypowiedzi Pan Wójt stwierdził, że wielokrotnie były 
prowadzone rozmowy na temat czy ma zostać wybudowana druga oczyszczalnia ale 
odstąpiono od realizacja tej inwestycji z uwagi na brak środków.
Pan Rosa Sławomir -  powiedział, że koncepcja kanalizacji gminy obrana przez nowe 
władze gminy jest bardzo słuszna. Bez sensu było zabezpieczanie w budżecie środków 
na budowę oczyszczalni w Czarnowie i corocznie przesuwanie na inne zadania.
Pan Kuligowski zapytał kiedy zostanie opracowana nowa koncepcja. Pan Zadrożny 
Zenon -  Z-ca Wójta poinformował, że planowane jest szersze wejście w temat 
oczyszczalni przydomowych. Powinna zostać przeprowadzona ekspertyza. Jeżeli nie 
będzie można wybudować oczyszczalni przydomowych będzie zlecone wykonanie 
koncepcji kanalizacji która zostanie przedstawiona do zatwierdzenia Radzie Gminy.
Pan Kuligowski powiedział, że podczas minionego roku nic nie zrobiona dla zachodniej 
części gminy. Wójt wyjaśnił, że realizował budżet opracowany przez poprzednie władze 
w którym nie było zadań inwestycyjnych dla tej części gminy w tym są i będą 
zrealizowane.

Ad. 9 Sprawy różne i wolne wnioski.

Pan Oleśkiewicz Wiktor powiedział, że od dwóch miesięcy uszkodzona jest studzienka 
przy Stacji Uzdatniania Wody w Kuligowie.
Pan Wójt odpowiedział, że sprawa ta zostanie przekazana Kierownikowi Zakładu 
Gospodarki Komunalnej.
Pani Kuśkowska Helena i Pani Matak Anna poruszyły temat odśnieżania dróg gminnych. 
Pan Król Henryk prosił o przywrócenie kursu autobusowego o godz. 7.30 z Teodorowa 
z którego korzystali uczniowie dojeżdżający do szkół.
Pan Wójt wyjaśnił, że prowadził rozmowy z przewoźnikiem aby przywrócił kurs, ale 
żąda on dopłaty w wysokości 2000,00 zł miesięcznie z czym nie zgadzali się lokali 
przewoźnicy ( dlaczego jeden może być dotowany a pozostali nie).W celu rozwiązania 
zaistniałego problemu zostanie zorganizowane spotkanie z przewoźnikami z terenu 
gminy.
Pan Wójcik Grzegorz zasugerował zmianę czasu pracy Urzędu Gminy chodzi o to aby 
jeden dzień w tygodniu Urząd pracował dłużej.
Pan Oleśkiewicz Wiktor zapytał czy został utrzymany kurs autobus o godz. 2240 z 
Radzymina. Pan Wójt odpowiedział, że umowa z przewoźnikiem została przedłużona.

Ad. 9 Zamknięcie obrad

Zamknięcia obrad XIV sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonał Przewodniczący Rady 
Gminy Marcin Kaczmarczyk dziękując obecnym za uczestnictwo w sesji.

Na tym protokół zakończono.



Sprawozdanie z bieżącej działalności Wójta 

na XIV sesję Rady Gminy Dąbrówka

W okresie od 29 grudnia 2015 do 11 stycznia 2016 r. realizowałem wraz z pracowni
kami niżej wymienione sprawy:

1. Przygotowałem i przedstawiłem projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Roz
woju Gminy na lata 2015 -  2030 która będzie rozpatrywana na dzisiejszej sesji Rady
Gminy.

2. Nadzorowałem wykonanie:
a) zmian MPZP dla obrębu Dąbrówka, Karpin oraz części obrębu Małopole,
b) wykonania analizy aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodaro

wania gminy oraz miejscowych planów zagospodarowania,
6 Nadzorowałem odbiory techniczne nowego skrzydła budynku Zespołu Szkół w Józe

fowie oraz zagospodarowania przestrzeni wokół nowej części szkoły.
8. Nadzorowałem wykonywanie dokumentacji projektowej sieci wodociągowych w7 miej

scowościach: Zaścienie, Karolew, Wszebory, Marianów, Kowalicha, Ślężany, Czar
nów, Stasiopole, ul. Choinkowa w m. Kuligów, Józefów, Małopole, Stanisławów oraz 
uzupełnienie wodociągu w ulicy Cichej w Laskowie, w Chajętach i Dręszewie.

9. Zorganizowałem spotkanie z Nadleśniczym Nadleśnictwa Drewnica w sprawie lokaliza
cji i powierzchni cmentarza dla którego trw â procedura uchwalenia planu miejscowego.
10. Został otwarty przetarg na „Budowę wodociągu wrraz z przyłączami w miejscowościach 
Ludwinów i Ostrówek”. Wpłynęło 13 ofert, oferta z najniższą ceną mieści się w kwocie za
bezpieczonej w budżecie na to zadanie. Obecnie trwają prace związane z oceną ofert. Do 
końca miesiąca powinniśmy podpisać zostaną zawarte umowy
11. Wyłoniłem wykonawcę i zawarłem umowę na nadzór inwestorski nad wymienionym 
wyżej zadaniem.
12. Starałem się bieżąco rozpatrywać wszelkie sprawy i wnioski, które wpłynęły do UG.


